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P O L G Á R M E S T E R I       J E L E N T É S  
 

a 2024. május 30. napi képviselı-testületi ülésre 
 

I. 
 

A POLGÁRMESTER FELADATKÖRÉT ÉRINTİEN 
 
 

A LEJÁRT HATÁRIDEJŐ HATÁROZATOK VÉGREHAJTÁSÁRÓL 
 

Határozat 
száma 

 
Rövid tárgya 

 
Ügyintézı 

Határozat/ 
Rendelet szerinti 

határidı 

 
Tett intézkedés 

60/2024. (III. 27.) 
OTP Bank Nyrt. 
szerzıdésmódosítás 

Kiss György 2024. április 30. 
A szerzıdés 
elıkészítés alatt van az 
OTP Bank Nyrt-nél. 

61/2024. (III. 27.) 
Szauna építési 
beruházáshoz elızetes 
hozzájárulás megkérése 

Kiss György 2024. április 30. 
A szerzıdés-tervezet 
elıkészítés alatt van az 
OTP Bank Nyrt-nél. 

62/2024. (III. 27.) 
Béres Car-Tech Kft-vel 
kötött bérleti szerzıdés 
meghosszabbítása 

Lugosiné Szojka 
Edit 

2024. április 30. 

A Képviselı-testületi 
döntésnek 
megfelelıen a bérleti 
szerzıdés módosítás 
aláírásra került 

63/2024. (III. 27.) 

5380/3 hrsz., 
üdülıterületen lévı 
felépítmény elıvásárlási 
jogáról 

Nagy-Gonda 
Renáta 

2024. április 30. 

A Képviselı-testületi 
döntésnek 
megfelelıen az 
értesítés megtörtént 

64/2024. (III. 27.) 
5380/3 hrsz üdülıterület 
megnevezéső ingatlan, 
hasznosításáról 

Nagy-Gonda 
Renáta 

2024. április 30. 

A Képviselı-testületi 
döntésnek 
megfelelıen 
meghirdetésre került 

69/2024. (III. 27.) 
Hajdúnánás10147 hrsz 
zártkert, hasznosításáról 

Lugosiné Szojka 
Edit 

Nagy-Gonda 
Renáta 

2024. április 30. 

A Képviselı-testületi 
döntésnek 
megfelelıen a 
zártkerti ingatlan 
meghirdetésre került 

71/2024. (III. 27.) 

4080 Hn., Csokonai utca 
16. 3. emelet 13. alatti –
szociális jelleggel történı 
bérbeadása 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. április 27. 

Testületi döntés 
értesítık postázása 

72/2024. (III. 27.) 

4080 Hn., Mártírok útja 
3. 1. emelet 4. alatti lakás 
szociális jelleggel 
bérbeadása 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. április 27. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

73/2024. (III. 27.) 

4080 Hajdúnánás, 
Bethlen Gábor krt. 43 1. 
emelet 1. alatti lakás 
piaci jelleggel bérbeadás 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. április 27. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

74/2024. (III. 27.) 

4080 Hajdúnánás, 
Bocskai utca 30. 3. 
emelet 16. 
alatti lakás piaci jelleggel 
bérbeadás 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. április 27. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 
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75/2024. (III. 27.) 

4080 Hajdúnánás 
Bethlen Gábor krt. 41. 
földszint 1. alatti lakás 
bérbeadás 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. április 28. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

76/2024. (III. 27.) 

4080 Hn., Bocskai utca 
79. A. lph. földszint 3. 
alatti lakás Fecskeotthon 
jelleggel bérbeadás 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. április 27. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

77/2024. (III. 27.) 

4080 Hn., Bocskai utca 
98. földszint 5. alatti 
lakás Fecskeotthon 
jelleggel bérbeadás 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. április 27. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

79/2024. (III. 27.) 

4080 Hn., Bocskai utca 
30. 2/10. alatti lakás 
szociális jelleggel történı 
bérbeadás szerzıdés 
hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. április 30. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

80/2024. (III. 27.) 

4080 Hn., Kazinczy utca 
62/2. alatti lakás 
szociális jelleggel történı 
bérbeadás szerzıdés 
hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. április 30. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

81/2024. (III. 27.) 

4080 Hn., Dorogi utca 
3/4. alatti lakás szociális 
jelleggel történı 
bérbeadás szerzıdés 
hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. április 30. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

82/2024. (III. 27.) 

4080 Hn., Köztársaság 
tér 2-3/B. 3/1. alatti 
lakás szociális jelleggel 
történı bérbeadás 
szerzıdés hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. május 02. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

83/2024. (III. 27.) 

önkormányzati 
tulajdonú 4080 Hn., 
Köztársaság tér 2-3/B. 
4/1. alatti lakás szociális 
jelleggel történı 
bérbeadás szerzıdés 
hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. május 02. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

85/2024. (IV. 25.) 

Rendırségrıl szóló  
Hajdúnánás város 
közbiztonsági és 
bőnügyi helyzetérıl, a 
közbiztonság érdekében 
tett intézkedésekrıl 
készült beszámolójának 
elfogadása 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

2024. május 10. 
A határozatot 
megküldtük.  

92/2024. (IV. 25.) 

VII. számú felnıtt 
háziorvosi körzet 
egészségügyi 
alapellátásának 
biztosítására 
elıszerzıdés megkötése 
és értesítése 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

2024. május 15. 
Az elıszerzıdés 
megkötésre került 

97/2024. (IV. 25.) 

Civil szervezet 
támogatási kérelmeken 
belül a sport 
szervezetek, és sportolók 
részére támogatás 
biztosítása, civil 
szervezetek, személyek 
értesítése 

Dr. Szombati 
Ágnes/ 

Kéki Krisztián 

2024. május 20. 
 

A támogatási 
szerzıdések 
megkötése 
folyamatban van.  
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98/2024. (IV. 25.) 

Civil szervezet 
támogatási kérelmeken 
belül a városi 
rendezvényekre és 
kiadványokra támogatás 
biztosítása, civil 
szervezetek, személyek 
értesítése 

Dr. Szombati 
Ágnes/ 

Kéki Krisztián 
2024. május 20 

A támogatási 
szerzıdések 
megkötése 
folyamatban van. 

99/2024. (IV. 25.) 

Civil szervezet 
támogatási kérelmeken 
belül a helyi 
önszervezıdı 
közösségeknek 
támogatás biztosítása, 
civil szervezetek, 
személyek értesítése 

Dr. Szombati 
Ágnes/ 

Kéki Krisztián 
2024. május 20 

A támogatási 
szerzıdések 
megkötése 
folyamatban van. 

100/2024. (IV. 25.) 

Civil szervezet 
támogatási kérelmeken 
belül az alapítványoknak 
támogatás biztosítása 

Dr. Szombati 
Ágnes/ 

Kéki Krisztián 
2024. május 20 

A támogatási 
szerzıdések 
megkötése 
folyamatban van. 

101/2024. (IV. 25.) 

1 millió forint feletti 
önkormányzati 
támogatások 
felhasználásáról szóló 
beszámolóinak 
elfogadása, érintettek 
tájékoztatása 

Kéki Krisztián 2024. május 15. 
A tájékoztatás 
megtörtént 

104/2024. (IV. 25.) 

Tedej településrész 
életminısége 
javulásához szükséges 
intézkedések megtétele 

Nagyné Legény 
Ildikó, 

Brán Edina 
2024. május 22. 

A zöldségekbıl álló 
élelmiszercsomag-
adományról szóló 
rendeleti szabályok 
megalkotása 
megtörtént.  

105/2024. (IV. 25.) 

Magyar Állam 
tulajdonában lévı 4080 
Hajdúnánás, Bocskai 
utca 3-5-7. C. lph. 2. em. 
4. alatti, 4942/5/A/43 
hrsz.1/1 tulajdoni 
ingatlan hányadának 
ingyenes önkormányzati 
tulajdonba adása 

Dr. Szombati 
Ágnes 

2024. április 30.  
A határozat 
megküldésre került. 

107/2024. (IV. 25.) 

Hajdúnánási Gyermek- 
és Közétkeztetési 
Nonprofit Kft. 
kérelmének 
megvizsgálása, határozat 
hozatala, vissza nem 
térítendı támogatás 
felhalmozási és 
mőködési célra 
használhassa fel, 
támogatási szerzıdés 
határozatnak megfelelı 
módosítása 

Kiss György 
2024. május 15 

 

A támogatási 
szerzıdés módosítása 
megtörtént. 

110/2024. (IV. 25.) 

az Ivánka-Med 
Egészségügyi és 
Szolgáltató Kft.-vel 
szerzıdés módosítása 
Tedej településrész 
betegellátása kapcsán 

Maginé dr. Csirke 
Erzsébet 

2024. május 15. 
A szerzıdésmódosítás 
aláírásra került.  

112/2024. (IV. 25.) 

BARBICAR Gépjármő 
Kereskedelmi, Javító és 
Szolgáltató Kft 
tulajdonát képezı 

Kiss György 2024. május 15. 

Az adásvételi 
szerzıdés megkötésre 
került. Az OTP Bank 
Nyrt. jelenleg a 
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5379/2 hrsz. 
Üdülıépület, udvar 
megn. ingatlan vásárlása 

hitelkérelem bírálatát 
végzi. 

113/2024. (IV. 25.) 

önkormányzati 
tulajdonú 4080 
Hajdúnánás, Bocskai 
utca 79. A. 1. emelet 1. 
alatti Fecskelakás 
bérbeadása 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. május 25. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

114/2024. (IV. 25.) 

önkormányzat tulajdonát 
képezı 4080 
Hajdúnánás, Csokonai 
utca 16. 3. emelet 13. 
ajtószám alatti lakás 
szociális jelleggel történı 
bérbeadására irányuló 
pályázatot 
eredménytelennek 
minısíti. 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. május 25. 

Testületi döntés 
értesítık postázása 

115/2024. (IV. 25.) 

önkormányzat tulajdonát 
képezı 4080 
Hajdúnánás, Csokonai 
utca 16. 3. emelet 16. 
ajtószám alatti lakás 
szociális jelleggel történı 
bérbeadására irányuló 
pályázatot 
eredménytelennek 
minısíti. 

Máróné Kányási 
Annamária 

Labancz Tibor 
2024. május 25. 

Testületi döntés 
értesítık postázása 

116/2024. (IV. 25.) 

önkormányzat tulajdonú 
4080 Hajdúnánás, 
Bocskai utca 3-7/B. 1/2. 
alatti lakás bérleti 
szerzıdés hosszabbítás  

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. május 04. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

117/2024. (IV. 25.) 

önkormányzat tulajdonú 
4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi utca 6-8/A fsz. 
3. alatti lakás bérleti 
szerzıdés hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. május 04. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

118/2024. (IV. 25.) 

önkormányzat tulajdonú 
4080 Hajdúnánás, 
Bocskai utca 3-5-7. B. 
lph. 3/4. alatti lakás 
bérleti szerzıdés 
hosszabbítás 

Demesné Csontos 
Csilla 

2024. május 19. 

Testületi döntés 
értesítık postázása, 
lakásbérleti szerzıdés 
megkötése 

 
II. 

 

A POLGÁRMESTER KÉT ÜLÉS KÖZÖTT VÉGZETT FONTOSABB 
TEVÉKENYSÉGÉRİL 

 
április 20. – Hajdúnánás élı pásztormúzeumában, a Kendereskertben került megrendezésre a 
Kihajtási ünnepség, amellyel párhuzamosan egy íjászverseny vette kezdetét. Ezt követıen 
köszöntöttük a pásztorokat és bemutattuk a számadókat. Az ünnepség keretében a pásztorok 
kihajtották a jószágokat. 

április 22. – A Család- és Gyermekjóléti Szolgálat Központ és Városi Bölcsıde meghívásának eleget 
téve részt vettem a Bölcsıdék Napja alkalmából szervezett rendezvényükön, ahol köszöntöttem a 
megjelenteket. A rendezvény keretében kiváló szakmai elıadásokat is hallhattak a résztvevık. 

április 30. – Nagyné Bózsár Katalin anyakönyvvezetıt köszöntöttük Nagyné Legény Ildikó és Dr. 
Csiszár Imre alpolgármesterekkel, valamint dr. Kiss Imre jegyzıvel nyugdíjba vonulása alkalmából.  
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május 02. – Tedej településrész környezeti állapotát illetıen Lakossági Fórum keretében 
tájékoztatást adtunk a lakosság számára Tedej városrészen a Draviczky Imre Közösségi Házban, 
majd Hajdúnánáson a Bocsai Filmszínház mozi termében.  

május 03.: 

 Az idei évben Hajdúnánás adott otthont a vármegyei Tőzoltónapnak. Az ünnepség a Szent 
Flórián szobor koszorúzásával vette kezdetét, majd egy ünnepélyes állománygyőlés keretében a 
vármegyében szolgálatot ellátó, kiemelkedı munkát végzı tőzoltók, az önkormányzati és az 
önkéntes tőzoltók legjobbjait jutalmazták. Az ünnepséggel párhuzamosan dinamikus és statikus 
bemutatókon ismerkedhettek meg a hivatásos tőzoltók, a rendırség és a mentıszolgálat 
helytállásával az érdeklıdık.  

 A Kırösi Csoma Sándor Református Gimnázium ballagási ünnepségén vettem részt, ahol 
közremőködtem a jutalmak átadásában, majd Polgármesteri Elismerı Oklevelet adtam át 
Horváth Hanna Dóra részére kimagasló tanulmányi munkájának, az országos és nemzetközi 
versenyeken elért eredményeinek, valamint példamutató közösségi és hitéleti tevékenységének 
elismeréseként.  

május 04.: 

 A BSZC Csiha Gyızı Technikum és Szakképzı Iskola ballagási ünnepségén vettem részt, ahol 
Polgármesteri Elismerı Oklevelet adtam át Csuka Lajos Gábor részére jó tanulmányi 
eredményének, valamint a Szakma Kiváló Tanulója versenyen nyújtott kimagasló 
teljesítményének elismeréseként, illetve Kovács Péter részére kiváló tanulmányi eredményének, 
valamint a Szakma Kiváló Tanulója versenyen nyújtott kimagasló teljesítményének 
elismeréseként.  

 A Népmővelık Hajdú-Bihar Megyei Egyesülete, a Nemzeti Mővelıdési Intézet Hajdú-Bihar 
Vármegyei Igazgatóság, a Kéky Lajos Városi Mővelıdési Központ és a Magyar 
Drámapedagógiai Társaság közös szervezésében megvalósult Weöres Sándor Országos 
Gyermekszínjátszó Fesztivál Hajdú-Bihar Vármegyei Találkozóján vettem részt, ahol 
köszöntöttem a megjelenteket.  

május 06. – A Hajdúnánási Ezüstkor Nyugdíjas Egyesület meghívásának eleget téve részt vettem 
Anyák Napi ünnepségükön, ahol köszöntöttem a megjelenteket. A rendezvénynek idén is a Nyakas 
Farm adott otthont. 

május 09.: 

 A Hajdúnánási Óvoda Kasza úti tagintézményemben tett látogatás alkalmával örömmel 
tapasztaltam, hogy az önkormányzattól kapott konyhakerti palántákat milyen lelkesedéssel 
gondozzák a gyerekek. Köszönet illeti az óvónıket azért, hogy minden évben odafigyelnek a 
gyermekek környezeti nevelésére. 

  Folytatjuk törekvéseinket az egészséges élelmiszer és a rövid ellátási lánc biztosítása iránt, így 
érdemi egyeztetést folytattunk Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel a téma iránt elkötelezett 
szakértıkkel Prof. Dr. Póti Péterrel, Dr. Friedrich Lászlóval és Alpár Boglárkával. 

 

május 10.: 

 Rendkívüli Képviselı-testületi ülésen vettem részt. 

 Pituk József Viktorián festımővész Dante Alighieri: Isteni színjáték címő mővéhez készült 
illusztrációkból összeállított kiállítás megnyitóján vettem részt, ahol köszöntöttem a 
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megjelenteket. A kiállítást Dr. Benedek Katalin mővészettörténész nyitotta meg. A megnyitót 
követıen Molnár Levente operaénekes és a Partiumi Keresztény Egyetem diákjainak mősorát 
tekinthették meg az érdeklıdık a Római Katolikus Templomban.  

május 13. – A Hajdúnánás és Térsége Legeltetési Szociális Szövetkezet soron következı 
közgyőlésén vettem részt.   

május 14.: 

 A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettem részt az Itthon-Otthon címő 
magazinmősorban, melyben a városunkat érintı aktuális témákról, fejlesztésekrıl számoltam 
be. 

 Idén is csatlakozott Hajdúnánás Városi Önkormányzat a Bringás Reggeli! országos 
programhoz, melynek keretében vendégül láttuk az óvodába, iskolába és munkába tartó 
érdeklıdıket.  

 

május 15. –A Tedeji üzemanyag szennyezéssel kapcsolatban sajtótájékoztatót tartottunk Nagyné 
Legény Ildikó és Dr. Csiszár Imre alpolgármesterekkel.   

május 17. – Hajdúnánás Városi Önkormányzat, a Debreceni Egyetem és a Kelet-Magyarországi 
Biokultúra Egyesület között létrejövı együttmőködési megállapodást írtam alá, amely 
Hajdúnánáson idén ötödik alakalommal megrendezésre kerülı ÖKO expo elıkészítésére és 
lebonyolítására vonatkozik.  

május 19. – Jótékonysági Családi Nap Nikiért programon vettem részt, melynek sikeressége 
érdekében összefogott Hajdúnánás közössége. A rendezvény sikeres lebonyolítása érdekében 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat is támogatást nyújtott helyszín és eszközök biztosításával.  

május 21. - A Hajdúnánás-Folyás-Tiszagyulaháza-Újtikos Szociális és Gyermekjóléti 
Önkormányzati Társulás Társulási Tanács soron következı ülésén vettem részt.  

május 22. - Szépkorú köszöntésen vettem részt Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel, melynek 
keretében 90. születésnapja alkalmából Tacsi Sándornét köszöntöttük. 

 
Tájékoztatom a testületet, hogy a 2024. évi munkatervben májusra tervezett két napirend 
(Tájékoztató a Hajdúnánási Tartósító és Építı Start Szociális Szövetkezet 2023. évi gazdálkodásáról 
és a Hajdúnánási Tartósító és Építı Start Szociális Szövetkezetet érintıen meghozott 137/2023. 
(V. 25.) számú Képviselı-testületi Határozat végrehajtásáról szóló tájékoztató) megtárgyalására a 
2024. júniusi rendes testületi ülésen kerül sor.  A beszámoló késıbbi tárgyalásának indoka, hogy az 
a testületi anyag kiadásának idıpontjában még nincs tárgyalható állapotban, javaslom a közgyőlés 
általi elfogadást követıen tárgyalni. A tavaly májusi határozatunk végrehajtásáról az elmúlt egy 
évben folyamatos tájékoztatást kapott a testület, több napirendben hozott határozatot. Új tények 
adatok a Szövetkezet 2023. évi gazdálkodási adatainak függvényében merülhetnek fel.   
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AZ ALPOLGÁRMESTEREK KÉT ÜLÉS KÖZÖTT VÉGZETT FONTOSABB 
TEVÉKENYSÉGÉRİL 

 
 

NAGYNÉ LEGÉNY ILDIKÓ ALPOLGÁRMESTER 
 
A Képviselı-testületi ülés elıtt megtartott Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsági, Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottsági, valamint a Városfejlesztési 
Bizottság ülésein való részvétel. 

A heti rendszerességgel megtartott polgármesteri vezetıi értekezleten vettem részt.  

A Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal általános napi munkavégzéséhez szükséges 
feladatok ellátása. 

április 18. – Országos Építészeti Tervtanács ülésén vettem részt, ahol a piac épület módosított 
tervének egyeztetésére került sor.  

április 20.: 

 Gencsi Zoltán Kéket nyílik a tavaszi nefelejcs! címő zártkörő vacsorás nótás bálján vettem 
részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

 Hajdúnánás élı pásztormúzeumában, a Kendereskertben került megrendezésre a kihajtási 
ünnepség, amellyel párhuzamosan egy íjászverseny is kezdetét vette. Ezt követıen 
köszöntöttük a pásztorokat és bemutattuk a számadókat. Az ünnepség keretében a pásztorok 
kihajtották a jószágokat. Ezt követıen riportot adtam a Debrecen Televízió munkatársának a 
kihajtási ünnepséggel kapcsolatban.  

 A Hajdúnánási Református Általános Iskola és Óvoda meghívásának eleget téve részt vettem 
Keresztény Báljukon. 

 

április 22. – A Család- és Gyermekjóléti Szolgálat Központ és Városi Bölcsıde meghívásának eleget 
téve részt vettem a Bölcsıdék Napja alkalmából szervezett rendezvényükön.   

április 23. – A Hajdúnánási Ezüstkor Nyugdíjas Egyesület, a Hajdú-Bihar Vármegye Nyugdíjas 
Szervezetének Szövetsége és a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. szervezésében megvalósult VII. 
Regionális Kórustalálkozón vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket.   

április 24.: 

 Rendhagyó osztályfınöki óra keretében látogattam meg a Berettyóújfalui Szakképzési Centrum 
Csiha Gyızı Technikum és Szakképzı Iskola végzıs diákjait. A látogatás célja, hogy 
tudatosítsuk a fiatalokban azt a felelısségteljes gondolatot, hogy Hajdúnánás jövıje rajtuk múlik, 
hiszen pár éven belül İk alkothatják a város gerincét.  

 Görbeháza Község Önkormányzat meghívásának eleget téve részt vettem a TOP_PLUSZ-
1.2.1-21-HB1-2022-00015 azonosítószámú „Infrastrukturális fejlesztések Görbeháza 
Községben” címő projekt keretében felújított Kézmőves és Közösségi Ház ünnepélyes 
átadóján.  

  A Századvég folyóirat munkatársának riportot adtam a REL helyi gyakorlatairól, valamint a 
hajdúnánási szociális szövetkezetek mőködésérıl és gazdasági körülményeirıl.  
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 A „Főben, fában orvosság” címő projekt keretében a Bocskai István Általános Iskola és 
Alapfokú Mővészeti Iskola és Kollégium Iskola utcai intézményegységében szervezett közös 
faültetésen vettem részt.  

április 26.: 

 A Kırösi Csoma Sándor Református Gimnázium végzıs osztályait látogattam meg. A látogatás 
alkalmával elmondtam a diákoknak, hogy Hajdúnánás jövıje rajtuk múlik, hiszen pár éven belül 
ık alkothatják a város gerincét, továbbá sok sikert kívántam a közelgı érettségihez.  

 Dr. Csiszár Imre alpolgármesterrel közösen kiosztottuk az oktatási intézmények részére a 
Hajdúnánás Története címő monográfiát.  

április 29.: 

 A Hajdúnánási Televízió meghívására stúdióbeszélgetésen vettem részt az Itthon-Otthon címő 
magazinmősorban, melyben a városunkat érintı aktuális témákról, fejlesztésekrıl számoltam be. 

 A Hajdúnánási Óvodások a Tánc Világnapja alkalmából egy közös tánccal ünnepeltek, melyhez 
jómagam is csatlakoztam.  

 

április 30.: 

 A Bocskai István Általános Iskola Makláry Lajos Alapfokú Mővészeti Tagintézmény 
meghívásának eleget téve részt vettem az Aranyhang hangszeres háziversenyen, ahol 
köszöntöttem a megjelenteket.  

 Nagyné Bózsár Katalin anyakönyvvezetıt köszöntöttük Szólláth Tibor polgármesterrel és Dr. 
Csiszár Imre alpolgármesterrel, valamint dr. Kiss Imre jegyzıvel nyugdíjba vonulása alkalmából.  

május 01. – Hajdúnánás fıterén megrendezésre kerülı Majális ünnepségen vettem részt, ahol 
köszöntöttem a megjelenteket.  

május 02. – Tedej településrész környezeti állapotát illetıen Lakossági Fórum keretében 
tájékoztatást adtunk a lakosság számára Tedej városrészen a Draviczky Imre Közösségi Házban, 
majd Hajdúnánáson a Bocsai Filmszínház mozi termében.  

május 06.: 

 A Tiszamenti Regionális Vízmővek Zrt. egyeztetı megbeszélésén vettem részt.  

 A Hajdúnánási Ezüstkor Nyugdíjas Egyesület meghívásának eleget téve részt vettem Anyák 
Napi ünnepségükön. A rendezvénynek idén is a Nyakas Farm adott otthont. 

május 08. - A Hajdúnánási Távhıszolgáltató Kft. soron következı felügyelı bizottsági ülésén 
vettem részt. 

 május 09. - Folytatjuk törekvéseinket az egészséges élelmiszer és a rövid ellátási lánc biztosítása 
iránt, így érdemi egyeztetést folytattunk Szólláth Tibor polgármesterrel a téma iránt elkötelezett 
szakértıkkel Prof. Dr. Póti Péterrel, Dr. Friedrich Lászlóval és Alpár Boglárkával. 

május 10.: 

 Rendkívüli Képviselı-testületi ülésen vettem részt.  

 A Mentık Napja alkalmából látogatást tettünk Dr. Csiszár Imre alpolgármesterrel a Hajdúnánási 
Mentıállomáson, ahol köszönetünket fejeztük ki a mentısöknek, akik naponta szembesülnek 
kihívásokkal és veszélyekkel, mégis folyamatosan dolgoznak értünk. 
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 A Kulturális és Innovációs Minisztérium és a Nemzetgazdasági Minisztérium szervezésében a 
Berettyóújfalui Szakképzési Centrum Csiha Gyızı Technikum és Szakképzı Iskolában 
megrendezésre kerülı munkaerıpiaci képzések indítására szervezett sajtónyilvános eseményen 
vettem részt, ahol köszöntöttem a megjelenteket.  

 Pituk József Viktorián festımővész Dante Alighieri: Isteni színjáték címő mővéhez készült 
illusztrációkból összeállított kiállítás megnyitóján vettem részt. A kiállítást Dr. Benedek Katalin 
mővészettörténész nyitotta meg. A megnyitót követıen Molnár Levente operaénekes és a 
Partiumi Keresztény Egyetem diákjainak mősorát tekinthették meg az érdeklıdık a Római 
Katolikus Templomban.  

május 13. – A Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft soron következı felügyelı 
bizottsági ülésén vettem részt.  

május 14.: 

 Idén is csatlakozott Hajdúnánás Városi Önkormányzat a Bringás Reggeli! országos 
programhoz, melynek keretében vendégül láttuk az óvodába, iskolába és munkába tartó 
érdeklıdıket.  

 A Berettyóújfalui Szakképzési Centrum Pilot jellegő programjának keretében a 
felnıttképzésben résztvevı álláskeresık részére szervezett vizsgán vettem részt a Béres Car-
Tech-nél.  

 A Hajdú-Bihar Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány alapítói győlésén vettem részt.  
május 15.: 

A Tedeji üzemanyagszennyezéssel kapcsolatban sajtótájékoztatót tartottunk Szólláth Tibor 
polgármesterrel és Dr. Csiszár Imre alpolgármesterrel.    

A Református Általános Iskola Zöldellı programjának keretében szinte minden osztály kreatív 
megoldásokkal tette virágosabbá, zöldebbé és színesebbé a saját kis környezetüket. A program is 
hozzájárulhat városunk újabb sikeréhez a Virágos Magyarország programban.  

május 16. – Kihelyezett alpolgármesteri fogadóórát tartottam Tedejen a Draviczky Imre Közösségi 
Házban, valamint a Hajdúnánás Történte címő monográfiát adtam át az érdeklıdık részére.  

május 17. – Hajdúnánás Városi Önkormányzat, a Debreceni Egyetem és a Kelet-Magyarországi 
Biokultúra Egyesület között létrejövı együttmőködési megállapodás aláírásán vettem részt, amely 
Hajdúnánáson idén ötödik alkalommal megrendezésre kerülı ÖKO expo elıkészítésére és 
lebonyolítására vonatkozik.  

május 19. – Jótékonysági Családi Nap Nikiért programon vettem részt, melynek sikeressége 
érdekében összefogott Hajdúnánás közössége. A rendezvény sikeres lebonyolítása érdekében 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat is támogatást nyújtott helyszín és eszközök biztosításával.  

május 22. - Szépkorú köszöntésen vettem részt Szólláth Tibor polgármesterrel, melynek keretében 
90. születésnapja alkalmából Tacsi Sándornét köszöntöttük. 

 
DR. CSISZÁR IMRE ALPOLGÁRMESTER 

 
április 20. - Hajdúnánás élı pásztormúzeumában, a Kendereskertben került megrendezésre a 
kihajtási ünnepség, amellyel párhuzamosan egy íjászverseny is kezdetét vette. Ezt követıen 
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köszöntöttük a pásztorokat és bemutattuk a számadókat. Az ünnepség keretében a pásztorok 
kihajtották a jószágokat. 

április 26.: 

 A Hajdúnánási Óvoda Szivárvány Tagintézmény Föld Napja alkalmából szervezett 
rendezvényén vettem részt.   

 Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel közösen kiosztottuk az oktatási intézmények részére a 
Hajdúnánás Története címő monográfiát.  

április 30. - Nagyné Bózsár Katalin anyakönyvvezetıt köszöntöttük Szólláth Tibor polgármesterrel 
és Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel, valamint dr. Kiss Imre jegyzıvel nyugdíjba vonulása 
alkalmából.  

május 02. – Tedej településrész környezeti állapotát illetıen Lakossági Fórum keretében 
tájékoztatást adtunk a lakosság számára Tedej városrészen a Draviczky Imre Közösségi Házban, 
majd Hajdúnánáson a Bocsai Filmszínház mozi termében.  

május 10.: 

 Rendkívüli Képviselı-testületi ülésen vettem részt.  

 A Mentık Napja alkalmából látogatást tettünk Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel a 
Hajdúnánási Mentıállomáson, ahol köszönetünket fejeztük ki a mentısöknek, akik naponta 
szembesülnek kihívásokkal és veszélyekkel, mégis folyamatosan dolgoznak értünk. 

május 13. – Dr. Pallai Lászlóval, a Debreceni Egyetem adjunktusával egyeztettem Debrecenben. 
Az egyeztetés témája a hajdúnánási Történész Konferencia programjának áttekintése volt.  

május 14. – A havi rendszerességgel megtartott intézményvezetıi értekezleten vettem részt.  

május 15. – A Tedeji üzemanyagszennyezéssel kapcsolatban sajtótájékoztatót tartottunk Szólláth 
Tibor polgármesterrel és Nagyné Legény Ildikó alpolgármesterrel.    

május 21. – Dr. Pallai Lászlóval, a Debreceni Egyetem adjunktusával egyeztettem Debrecenben. 
Az egyeztetés témája a 2024. május 23-án megrendezésre kerülı Történész Konferencia 
programjának véglegesítése volt.  

 

III. 
2024. április 25. napi képviselı-testületi ülésen elhangzott képviselıi kérdések  

alapján tett intézkedésekrıl szóló jelentés 
 

Képviselı neve Képviselı felvetése Tett intézkedés 

Dózsa Miklós képviselı úr 

Járda elején a Dózsa György út felıl van 
egy víznyelı, ahol a víz összefolyik, és 
mélyebben van, mint a járda. Tégláskert 
utca elején is megújult egy víznyelı, ami 
nem tölti be teljesen a funkcióját. Azt 
jelezték a lakosság részérıl, hogy ott egy 
picit kellene igazítani, hogy jobban le 
tudjon folyni a víz. 

Felmérés alatt. 

Kállai Zsolt képviselı úr 

Új kamera rendszernek, az új felállásnak 
köszönhetıen sokan nem tudják, hogy 
mikor ki beszél és pontosan nem is értik, 
hogy mirıl beszélnek. 

A hangrögzítés technikai 
megoldásai nem változtak. 
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Oláh Miklós képviselı úr 

Az Óvoda utca 22. szám elıtt levı 
víznyelı nem funkcionál, gyakorlatilag, ha 
nagyobb esı van, akkor ott megáll a víz. 
Valószínő, hogy valami dugulás van a 
csapadékvíz elvezetı rendszerben. 

Karbantartás ütemezésre kerül. 

Dorogi út 14/B. szám alatt, ahol a 
mőszaki üzlet van annak a sarkánál a 
zöldben van egy akna, amelynek a 
környezeténél valószínőleg a csapadékvíz 
kimosta a talajt, ma már akkor lyuk van 
ott, hogy egy kisgyerek is beleeshet 

Karbantartás ütemezésre kerül. 

A Dorogi út 10-14. szám alatti lakóknak 
az a kérése, hogy az önkormányzat 
helyezzen vissza hulladék tárolót azzal a 
céllal, hogy a közterületen keletkezı füvet 
és egyéb hulladékot abba győjtse. 

Vizsgálat alatt. 

Bódi Judit képviselı 
asszony 

Balogh Zsuzsanna utca közösségének 
kifejezett kérése, hogy tükröt szeretnének 
kérni a kettıs kanyarba, mert az egy 
veszélyes szakasza annak az utcának. 

Hajdúnánási Rendırkapitányság 
megvizsgálta, nem javasolják a 
közlekedési tükör kihelyezését. 
"Egymás utáni veszélyes 
útkanyarulatok" veszélyt jelzı 
közúti jelzıtáblák felhívják a 
figyelmet az adott útszakasz 
veszélyességére. A beláthatóság 
növelése érdekében javasolják a 
kanyarban, illetve a kanyar elıtt a 
növényzet eltávolítását. 

A Balmazújvárosi úton, ahogy mennek 
Debrecenbe, nem a nagy vasúti átjárónál, 
hanem az ipari vasúti átjárónál olyan 
szinten van az aszfalt kijárva, hogy a kátyú 
miatt az autósok kikerülik és ez veszélyes, 
mert folyamatosan átmennek a szembe 
lévı sávba. Szeretné kérni, hogy ebbe 
valamilyen jelzéssel legyenek az illetékesek 
felé. 

Felvesszük a kapcsolatot a 
Magyar Közút Nonprofit Zrt.-
vel és MÁV Zrt.-vel.  

A piac hátsó bejáratánál a hátsó lángosos 
elıtt a vízelvezetı egy nagyobb esızésnél 
nem tudja elvezetni a vizet, így a 
szolgáltató elıtt megáll a víz és nem lehet 
megközelíteni. 

A piac egész területe megújul 
pályázati forrásból.  

Rácdomb utcán lakók szeretnék kérni a 
járda és út, de fıleg a járda felújítását. 

A Rácdomb utca közmővesítése 
után indokolt az út és a járda 
felújítása.  

Az ipari parknál volt egy felvetés, 
miszerint ígérte a városvezetés, hogy az 
ipari park és az ott lévı utca közé fasort 
fognak telepíteni. Azért, hogy a levegı 
szennyezettségét lehessen egy kicsit 
visszafogni, ugyanis arra panaszkodtak a 
lakosok, hogy az ott lévı betonüzem por 
hatása, fıleg egy nyári napon nagyon erıs. 
A lakosok arra hivatkoztak, hogy személy 
szerint levelet kaptak a városvezetéstıl, 
amibe erre ígéretet tett a város vezetése. 

Rendezési terv kezeli a kérdést. 
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A Hódos Imre utca végén az utolsó két 
ház elıtt mind a két árokban az árok 
elemek el vannak csúszva 

Karbantartás ütemezésre kerül. 

Óriási felháborodást váltott ki a tedeji 
lakosok körében, hogy pont Jegyzı úr 
ahogy meghirdette a Nánási Újságba, 
hogy 03. 15. után fát nem vágnak ki, ehhez 
képest körülbelül két héttel ezelıtt egy 
teljes fasor kiirtásra került Tedejen. Csak 
a lombkoronája, amit levágtak, az 
körülbelül derékig érıen van felhalmozva 
a sportpálya területén.  

Labdafogóháló létesítése 
indokolta a fák kivágását, melyek 
pótolva lettek (8 db) 

Nagyné Legény Ildikó 
alpolgármester asszony 

Bessenyei utcáról a Kossuth utcára 
kivezetı végénél meg kellene vizsgálni, 
hogy hogyan tudnák valamiféle 
iránymutatással segíteni a közlekedést, 
mert nincsen semmiféle felfestés és elég 
balesetveszélyes a kijutás az utcából. 
Továbbá azt jelezték az ott élık, hogy 
nagyon nagy sebességgel közlekednek az 
utcában és egy fekvı rendırbe 
szeretnének gondolkozni, akár egy 
együttmőködés keretében is az 
önkormányzattal. 

Vizsgálat alatt. 

 
 
Hajdúnánás, 2024. május 22. 
 

 Szólláth Tibor 
  polgármester 


